
جذب بازیکن با مربی 
است نه مدیرعامل. 

در هر تیمی مربی در 
مورد جذب بازیکن 

نظر می دهد و در 
این اختلاف حق با 

سرمربی تیم استقلال 
است

آقایی مورد تأیید 
نکونام نیست

ســعید آقایــی، دفــاع چــپ تیــم 
تراکتــور تبریــز از فهرســت ایــن 
تیــم بیــرون مانــده و تنهــا بــه 
عنــوان بازیکــن آزاد می توانــد در 
دیگــر تیم هــا به میــدان برود. در 
روزهای گذشته خبرهایی درباره 
احتمــال حضــور ایــن بازیکــن در 
اســتقلال بــه گــوش رســید امــا 
نکونام علاقــه ای به جذب آقایی 
نــدارد. البتــه برخی از مســئولان 
باشــگاه اســتقلال معتقدنــد کــه 
چــون آقایــی قبول کرده قــرارداد 
ســفید بــا اســتقلال امضــا کنــد 
گزینه خوبی برای سرمایه گذاری 
است و ممکن است در استقلال 
احیــا شــود و آبی ها  بعــداً در ازای 
دریافــت مبلغــی ، او را بفروشــند 
امــا نکونــام اعــلام کرده بــا وجود 
شایســتگی هایی که این بازیکن 
در دوران اوج داشــته امــا الان 
قــادر بــه جــذب او نیســت و باید 
روی جلالــی و ســلمانی به عنوان 
دو گزینــه ســمت چــپ تیمــش 
حســاب کنــد. نکونام برایــن باور 
اســت کــه جــذب آقایــی ترافیک 
را در ســمت چــپ اســتقلال 
افزایــش خواهــد داد و ایــن بــه 

ســود هیچ کــس نیســت.

 انتقاد 
روشن از خطیر

حســن روشــن انتقاداتی را علیه 
خطیــر مطــرح کــرده اســت: 
»مدیرعامل شدن که فقط برای 
عکــس انداختــن کنــار بازیکنان 
نیست، هرچند که هنوز بازیکن 
درســت و حســابی هــم بــرای 
اســتقلال نیــاورده اســت. ایــن 
آقــا کــه شــاگرد اول آن لیســت 
معــروف قربــان زاده شــده و در 
نهایــت هوشــمندی توانســته 
ملــی  یرعا مد لــی  صند ی  و ر
باشــگاه اســتقلال بنشــیند حالا 
هــم بایــد بدهی هــای باشــگاه را 
بپــردازد.« روشــن ادامــه داده: 
»جــواد نکونــام به مــن می گفت 
مــن دســت روی هــر بازیکنــی 
می گذارم می روند یک نفر دیگر 
را می آورنــد و بعــد می گوینــد مــا 
ایــن را داریــم و اگــر می خواهــی 
ایــن بازیکــن را می آوریــم! اینکه 
نشــد کار! فوتبالیســت یــک تیم 
بایــد توســط ســرمربی انتخــاب 
شــود نــه باشــگاه یــا مدیرعامل. 
همیــن می شــود که ارتبــاط بین 
نکونــام و خطیــر رابطــه درســتی 

نیســت.«

افسوس 
 استقلالی ها 

بیشتر شد
ن  ســیو ا ر کنفد شــته  گذ ز  و ر
فوتبــال آســیا رســماً اعــلام کــرد 
بازی هــای نماینده هــای فوتبــال 
ایــران و عربســتان در خــاک دو 
کشــور برگــزار خواهــد شــد و ایــن 
بازی هــا دیگــر در کشــور ثالــث 
برگــزار نمی شــود. این خبــر خوبی 
بــرای فوتبال ایران اســت اما برای 
اســتقلالی ها ناراحــت کننــده! 
بســیاری از اســتقلالی ها وقتــی 
ایــن خبــر را شــنیدند یــاد حــذف 
ناباورانــه از لیــگ قهرمانــان آســیا 
افتــاده و حســرت خوردنــد که اگر 
مانعــی در راه حضــور اســتقلال در 
لیگ قهرمانــان به وجود نمی آمد، 
آنهــا هــم می توانســتند از بــزرگان 
فوتبــال جهــان در تهــران میزبانــی 
کننــد. بــه واقــع اگــر در برخــی 
امــور مربــوط بــه سندســازی ها 
اهمــال نمی شــد اکنون اســتقلال 
نیــز یکــی از تیم هایــی بــود کــه 
مقابــل تیم هــای عربســتانی قــرار 
می گرفــت و تقابــل بــا ســتاره های 
بزرگ جهان که به لیگ عربســتان 
نســت  ند می توا ملحــق شــده ا
یــی  د فرصت ها یجــا ا موجــب 
طلایــی بــرای بازیکنــان اســتقلال 

درایــن عرصــه شــود.

 zخبر

استقلال

در خواست بازی تدارکاتی

اســتقال بــازی آخــر خــود را بــرد تــا با روحیــه وارد تعطیــات شــود. در ابتدا 
قــرار بــود اســتقال پنــج روز تعطیــل باشــد اما این میــزان تعطیلی بــا تغییر 
برنامــه ســازمان لیگ تغییر کرد. نکته اینجا اســت کــه نکونام در این مدت 
از مســئولان اســتقال خواســته تــا شــرایط بــازی تدارکاتی را بــرای این تیم 
مهیا کنند. اســتقال بعد از تعطیات لیگ برتر باید به مصاف پرســپولیس 

بــرود و ایــن بــازی بــرای اســتقالی ها از هر حیث مهم و حســاس اســت.

سسما

تقاضای خانه شخصی

چنــدی پیــش گفته شــد کــه مربیان خارجــی اســتقال از هتل بیرون شــدند، اما 
خیلی زود مسئولان استقال سعی کردند این ماجرا را ختم به خیر کنند و دوباره 
این مربیان به شرایط عادی خود برگشتند، اما قطعاً زندگی دائمی در هتل برای 
این مربیان سخت و طاقت فرسا می شود. اینطور که گفته می شود سسما مربی 
بدنســاز اســتقال از مسئولان این باشگاه خواسته هر چه سریعتر خانه ای برای 

او در نظر بگیرند تا در خانه شــخصی خودش از این پس در ایران زندگی کند.

جواد خیابانی

رضایت هواداران استقلال از آقا جواد

 جواد خیابانی گزارشگر مشهور که سبک حرف زدنش از او یک چهره خاص در 
جامعه ورزشــی ســاخته اســت، این بار در مورد نبود سیستم ویدیویی صحبت 
بــه میــان آورده اســت کــه باعــث خوشــحالی هواداران اســتقال شــده اســت. 
خیابانی به این نکته اشاره کرده که به نظر می رسد نیاوردن وی ای آر به فوتبال 
ایــران عمــدی اســت و بــه ایــن نحو قصــد دارند تعمــدی نتایجی جا به جا شــود. 
همین مســأله باعث شــده تا هواداران اســتقال از آقا جواد ابراز رضایت کنند.
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از کمپ آبی
5استقلال

 zسوژه

نیکبخت: این تیم ملی باید قهرمان آسیا شود

خرید بازیکن با  نکونام است نه خطیر
استقلال شاکله درستی ندارد

 

 
مشــکلات اســتقلال همچنــان پــا 
برجاســت و حتــی در تعطیلات هم 
خبــر خــوش و امیدوارکننــده ای از 
دل ایــن باشــگاه بیــرون نمی آیــد. 
وقتــی اوج فاجعــه بــرای ایــن تیــم 
خــودش را بیشــتر نشــان می دهــد 
کــه بحــث بدهــی 900 میلیــاردی 
بــه میــان می آیــد. اینکــه پرونــده 
مالــی آمانــوف، ســیلوا و ســاپینتو 
بــه همــراه کلــی پرونده مالــی دیگر 
روی میــز فیفا تلنبار شــده و بزودی 
یقــه اســتقلال را خواهــد گرفت و تا 
اینجــای کار منجــر به بســته شــدن 
پنجــره نقــل وانتقــالات ایــن تیــم 
شــده و گرفتــن بازیکــن خارجــی را 
نیــز در هالــه ای از ابهــام قــرارداده 
اســت. بــه ایــن گرفتــاری مالــی کــه 
هــر روز وســیع تر می شــود بایــد 
بحــث اختــلاف نکونــام و خطیــر را 
نیــز اضافــه کــرد. ایــن دو نفــر هنوز 
به تفاهم نرسیدند که سر یک میز 
بنشــینند و با هم صحبت کنند چه 
برســد کــه در خصــوص مشــکلات 
اســتقلال بــه اجماع برســند و برای 
رفع آن یکدل شــوند. این قدر خبر 
بــد خودش می توانــد ترمز یک تیم 
را کشــیده و هرگونــه موفقیــت را از 
آن بگیــرد. اســتقلال بــا وجود همه 
ایــن مشــکلات بــا اتمــام تعطیلات 
بایــد بــه مصــاف تیــم پرســپولیس 
بــرود و بــا توجــه بــه اینکــه فصــل 
پیــش دو بار مغلوب این تیم شــده 
اســت، هــواداران بــه غیــر از بــرد به 
چیــز دیگــری رضایــت نمی دهنــد. 
در خصــوص تمــام ایــن مســائل بــا 
نیکبخت هم کلام شــدیم، بازیکن 
ســابق اســتقلال که همچنــان برای 
هــواداران ایــن تیــم جذابیت هــای 

خــود را دارد.

 شرایط استقال را تا اینجای فصل 
چطور ارزیابی می کنید؟

اســتقلال همیشــه پیــش از شــروع 
فصــل بــه جــای اینکه به دنبــال جذب 
بازیکــن باشــد بایــد ســرمربی انتخاب 
کنــد و تغییــر مدیریــت دارد در چنیــن 
شــرایطی خــودش را برای شــروع لیگ 
آمــاده می کنــد. بــا ایــن اوصــاف بــاز 
هــم خــوب نتیجــه گرفتــه اســت. امــا 
استقلال اگر با این شرایط ادامه دهد 

بــه مشــکل می خــورد.
 چرا تصور می کنید استقال در 

ادامه لیگ به مشکل بر می خورد؟
چــون اســتقلال نتوانســت بازیکنــان 
مدنظــر مربــی خــود را جــذب کنــد بــه 
همیــن دلیــل فکــر می کنــم درادامــه 

قطعــاً بــا مشــکل روبــه رو شــود.
 یعنی استقال کمبود بازیکن 

دارد؟
قطعــاً، چــون اســتقلال شــاکله درســتی 
ندارد. چند بازیکن این تیم جدا شده اند 
و همان طور که گفتم نتوانســتند بازیکن 
مورد نظر سرمربی را نیز جذب کنند ؛ در 

کل شــرایطش جور نیست.
 بعضی ها بر این عقیده هستند که 
استقال فقط دفاعی بازی می کند 

و این سبک بازی، زیبایی بازی 
استقال را گرفته است نظر شما 

در این خصوص چیست؟
ســرمربی محترم استقلال در فولاد هم 
بــه همین ســبک تیمش بــازی می کرد. 
البتــه این را هــم بگویــم اتلتیکومادرید 
اســپانیا هــم همینطــور بــازی می کنــد و 
نتیجــه می گیرد. اســتقلال زمان اســترا 
زیبــا بــازی می کرد و نتیجه می گرفت اما 
بــه هــر حال الان شــبیه تیم اســترا بازی 
نمی کنــد اما نتایجش تاکنــون بد نبوده 
اســت. به نظرم آن نتایجی که استقلال 
در زمان اســترا یا آقا فرهاد گرفت تکرار 

نمی شــود.
 معتقد هستید آن نتایج تکرار 

نشدنی هستند؟

بــا شــرایط فعلــی بلــه، بــا توجــه بــه 
اختلاف نکونام و خطیر و اینکه معلوم 
نیست در استقلال چه کسی تصمیم 
می گیرد قطعاً نتایج زمان آن دو مربی 

تکرار نشــدنی اســت.
 اینطور که گفته می شود خطیر و 
نکونام سر جذب بازیکن خارجی 

اینطور به اختاف خورده اند!
جــذب بازیکــن بــا مربــی اســت نــه 
مدیرعامــل. در هــر تیمــی مربــی در 
مــورد جــذب بازیکــن نظــر می دهــد و 
در ایــن اختــلاف حــق با ســرمربی تیم 

اســتقلال اســت.
 استقال بازی دربی را در پیش 

دارد. به نظر شما این تیم می تواند 

دو شکست فصل پیش را جبران 
کند؟

 بــه نظــرم حــرف زدن در خصــوص 
دربــی خیلــی زود اســت. مــا اتفاقــات 
خیلــی مهم تــری در زمــان فعلی داریم 
کــه بایــد بــه آنهــا بپردازیم و ســر وقت 
هــم در مــورد دربــی نظــر دهیــم. الان 
تمــام ذهن ها متوجه تیم ملی اســت. 
امــا اســتقلال اگر می خواهــد در دربی 
نتیجــه بگیــرد بایــد طــی ایــن مــدت 
تمرینــات خوبی داشــته باشــد و تمام 
تمرکــز خــود را بــرای این بــازی بگذارد.

 حرف از تیم ملی پیش آمد در 
مورد شرایط تیم ملی صحبت 

می کنید؟

آرزوی موفقیــت بــرای تیــم ملــی دارم. 
چون یک ایرانی هستم فقط برای تیم 
ملی کشــورم موفقیت می خواهم. اما 
اعتقــادم ایــن اســت نســل فعلــی تیم 
ملــی نســل طلایــی اســت کــه دیگــر 

تکــرار نمی شــود.
 پس معتقد هستید با این نسل 

طایی می توانیم قهرمان آسیا 
شویم.

قطعــاً. نســل طلایــی داریــم و  خیلــی 
طــول می کشــد دوبــاره چنیــن نســلی 
مثــل نســل 98 تکرارشــود پــس بایــد 
انتظار قهرمانی داشــت. من هم چون 
ایرانــی هســتم بــرای تیم ملی کشــورم 

آرزوی موفقیــت و قهرمانــی دارم.

بازیکنــان اســتقلال 45 درصــد حقــوق 
فصــل پیش خود را دریافــت نکرده اند 
و همچنــان باشــگاه اســتقلال نیــز 
درپرداخت این بدهی ناتوان اســت. از 
فصــل جدیــد نیز هیچ پولی به حســاب 
بازیکنــان واریــز نشــده و آبی هــا بیم آن 
دارنــد کــه بــا این فرمــان تا پایــان فصل 
جــاری حتــی 20 درصد از قــرارداد را هم 
دریافت نکنند. زمزمه پرداخت نشدن 
حقــوق فصــل جــاری بشــدت بازیکنان 
استقلال را آزار می دهد و آنها نسبت به 
وقــوع این ماجرا ابراز ناراحتی کرده اند. 
طی روزهای گذشته برخی بازیکنان در 
صحبت هایی که با یکدیگر داشــته اند 
بــه ایــن نتیجــه رســیده اند تــا زمانی که 
باشــگاه اســتقلال حقــوق فصــل پیش 
را تســویه نکنــد، بــه تمریــن نرونــد. 

پیــش از تعطیلــی لیــگ نیــز ایــن خبــر 
شــنیده می شــد کــه احتمــال اعتصاب 
بــه دلیــل پرداخــت نشــدن حقوق هــا 
بســیار بــالا اســت و حــالا بــا توجــه بــه 
اخباری که از اردوی اســتقلال به گوش 
می رسد، نباید وقوع این ماجرا را دور از 
ذهــن بدانیم. البته بازیکنان اســتقلال 
مطالبــه اضافه ای از باشــگاه ندارند و با 
توجــه بــه اینکه دو ماه اســت لیگ برتر 
شــروع شــده فقــط خواســتار دریافــت 
مطالبــات فصــل پیــش هســتند و تنها 
می خواهنــد حقوق هایــی کــه ماه هــا 
اســت پرداخت نشــده، پرداخت شود. 
بــا توجــه بــه اینکــه باشــگاه اســتقلال 
هنــوز بــا هیــچ اسپانســری بــه توافــق 
نهایــی نرســیده بعید اســت در روزهای 

آتــی خبــری از واریز شــود.

با این فرمان 20 درصد فصل جدید را هم نمی گیرند

 بازیکنان استقلال 
درانتظار شنیدن پیامک واریز

عوامل باشگاه استقلال از طریق کمیته 
انضباطــی فیفــا بــه عزیزبــک آمانــوف، 
هافبــک ازبکســتانی ســابق خودشــان 
پیغــام داده انــد کــه اگــر واقعــاً طبــق 
همــان چیــزی که قانــون حکــم می کند 
در زمــان مقــرر برای اســتقلال اخطاریه 
فرســتاده اســت، این ایمیل ها را دوباره 
بــرای فیفــا ارســال کنــد تــا تاریــخ ثبــت 
اولیه آنها مجدداً اســتعلام شــود. البته 
ایــن کار شــاید فقــط زمان صــدور حکم 
تجدیــد نظــر را بــه تعویــق انــدازد و بهتر 
اســت اســتقلال از همیــن حــالا دنبــال 
ارائــه مــدارک مســتند پیرامــون تــرک 
بــدون اجــازه تمرینــات تیم توســط این 
بازیکن باشــد. اتفاقی که زمستان سال 
گذشــته بــه وقــوع پیوســت و مدیــران 
وقــت باشــگاه اســتقلال در آن زمــان 

مدعــی بودند با اســتناد بــه همین پرواز 
شــبانه و بی اطــلاع می تــوان عزیزبــک 
آمانــوف را محکــوم کرد. درواقــع تنهــا 
نقطه امیدواری اســتقلال این است که 
بتوانــد ثابــت کنــد آمانوف تــرک تمرین 
کرده تا شــاید از جرایم مالی که در نظر 
گرفتــه شــده درامــان بمانــد. البتــه در 
روزهای اخیر ســعی شــد موضوع به کم 
کاری برخی کارمندان ارتباط  داده شود 
درحالــی کــه اهمــال مدیریــت باشــگاه 
اســتقلال در پیگیــری نکــردن پرداخت 
بدهــی این بازیکن قابل کتمان نیســت 
و باشــگاه اســتقلال بایــد رویــه خــود را 
نســبت بــه پرداخــت حقــوق بازیکنــان 
خارجــی تغییــر دهــد تــا بــرای همیشــه 
وقوع چنین مشــکلاتی در این باشــگاه 

بــه پایان برســد.

دلایل استقلال مورد پذیرش قرار می گیرد؟

 کورسوی امید برای
پیروزی درپرونــــده آمانوف

مهدیه دریابیگی
روزنامه نگار


